
Zápis č. Z-19/14.18
ze zasedání Zastupitelstva obce Vlčnov, konané v KSK ve Vlčnově

Zahájení

Starosta obce Jiří Matušík přivítal všechny přítomné na zasedání
Zastupitelstva obce Vlčnov.

Předsedající,  starosta  obce  Jiří  Matušík,  zahájil  zasedání
Zastupitelstva obce Vlčnov v 17.05 hodin dne 10.05.2018 Předsedající
konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, je přítomno -12-
členů  Zastupitelstva  obce  Vlčnov  a  toto  je  usnášeníschopné.  Ze
zasedání bude pořízen zvukový záznam pro pořízení zápisu. 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: dle prezenční listiny přílohou č. 1)

Předsedající určuje zapisovatelem Veronika Hrubcová

Předsedající určuje sčitatelem Ing. František Ulčík

Předsedající navrhuje ověřovatele zápisu  Petr Zemek a  Ing. Radek
Srnec . 
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Zastupitelstvo  obce  Vlčnov  volí  ověřovateli  zápisu  dnešního
zasedání  Petr Zemek a Ing. Radek Srnec.

Hlasování č. 1
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0- 
Usnesení bylo schváleno

Návrh na doplnění programu
Předložené návrhy:
Zařadit na program zasedání mimo materiály zaslané zastupitelům
k seznámení:

• závěrečný účet obce Vlčnov za rok 2017
• účetní závěrka za rok 2017
• Zpráva finančního výboru – Mgr. Milan Kvasnička

Hlasování č. 2
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0-
doplnění programu zasedání bylo schváleno 

Další návrhy  – předsedající navrhuje schválení následujícího programu 
zasedání - Zpráva finančního výboru – Mgr. Milan Kvasnička
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Program zasedání:
Zastupitelstvo obce Vlčnov
s c h v a l u j e    
následující program zasedání Zastupitelstva obce Vlčnov:

 zahájení
 kontrola plnění usnesení zastupitelstva
 zpráva o činnosti Rady obce Vlčnov
 majetkoprávní úkony – prodej pozemku
 zpráva finančního výboru
 poskytnutí dotací z rozpočtu obce
 rozpočtové opatření – prováděná radou obce
 závěrečný účet obce Vlčnov za rok 2017
 účetní závěrka za rok 2017
 rozpočtové opatření
 informace na vědomí zastupitelstva
 diskuse
 závěr

Hlasování č. 3
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0-
Program zasedání byl přijat            

Provedení kontroly plnění usnesení, kontrola sledovaných 
úkolů 
Zastupitelstvo obce provedlo kontrolu plnění usnesení z minulého 
zasedání a konstatovalo, že nadále trvají následující úkoly, 

Z-045/05/10.14 výkup pozemků lokalita ul. Družstevní

Z-049/06/10.14 záměr na směnu pozemku parc. č. 4543 (u koupaliště)

Z-097/14/10.14 výkup pozemků lokalita ul. Školní (Z-85/12/10.14)

z diskuse
- prodej pozemků lok. Sportovní a Jana Plesla, u potoka
- výkup pozemků na skládku suti

Z-133/15/14.18 - napravení smluvních vztahů

Předsedající se dotázal přítomných zastupitelů na námitky proti 
zápisu předchozího jednání zastupitelstva obce 

Námitky: bez námitek

Zpráva o činnosti Rady obce Vlčnov
Místostarostka  obce  přednesla  zprávu  o  činnosti  rady  obce  mezi
zasedáními.

Připomínky a dotazy :  

Vladimíra Kvasničková: Zateplení domu manželů Pešlových – nebylo projednáno, není 
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zápis o projednání v radě

Zastupitelstvo obce Vlčnov se seznámilo a bere na vědomí  činnost
rady obce Vlčnov.

Zpráva o činnosti příspěvkových organizací obce Vlčnov 
Předneseno zástupci vedení ZŠ Vlčnov

Připomínky a dotazy :  
Marta Moštková – děti ze ZŠ reprezentovaly na VS ve florbale, získaly 4. místo.
Vladimíra Kvasničková – proč se nezúčastnila zasedání ZO ředitelka KSK?
Ing. Radek Srnec – zřizovací listina KSK? Příspěvkové organizace jsou povinny být 
zapsány v OR, zřizovací listina by měla být zveřejněna
Jan Pijáček – je stanoveno zákonem – zřizovatel PO je rada, nikoli zastupitelstvo
Mgr. Milan Kvasnička – v programu ZO nebyla zpráva o činnosti příspěvkových 
organizací 
Jan Pijáček – Mgr. Olga Floriánová – měla velké zdravotní problémy, nesměla jezdit 
autem, nemohla se dostavit na zasedání ZO

Zastupitelstvo obce Vlčnov se seznámilo a bere na vědomí  činnost
příspěvkové organizace.

prodej nemovitosti  (416/18) Kadlčík Ant.
Předkladatel rada obce

Rozprava: 

Z-181/19/1418
ze dne

10.05.2018

Zastupitelstvo obce Vlčnov
podle § 85 písm. a) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích
I. rozhodlo 
prodat pozemek parc. č. 864 o výměře 158 m2 – zahrada, 
zapsané pro obec a katastrální území Vlčnov v katastru 
nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Zlínský kraj 
se sídlem ve Zlíně – Katastrálním pracovištěm Uherský 
Brod, se všemi náležitostmi a příslušenstvím, kupující  
Kadlčík Antonín, Úvoz 320, Kunovice
II. stanovuje
- cena určena dohodou stran ve výši 5.520,- Kč a je v 
místě a době  obvyklá
- veškeré náklady spojené s prodejem hradí kupující 
III. pověřuje
uzavřením smlouvy a souvisejícími úkony starostu obce

Hlasování č. 4
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0-
Usnesení bylo schváleno

Zpráva o činnosti finančního výboru ZO Vlčnov
Předneseno předsedou výboru Mgr. Milanem Kvasničkou
Čten zápis ze schůze finančního výboru.

Zastupitelstvo obce Vlčnov se seznámilo a bere na vědomí  činnost
finančního výboru.
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poskytnutí dotace z rozpočtu obce Římskokatolická farnost 
Vlčnov (238/18)

Předkladatel Finanční výbor

Rozprava:  Na základě přednesení zprávy fnančního výboru – neprojednáváno do doložení vyúčtování poskytnuté dotace 
v roce 2017

Z-182/19/1418
ze dne

10.05.2018

Zastupitelstvo obce Vlčnov
podle § 85 písm. a) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích
rozhodlo 
neprojednávat žádost o dotaci Římskokatolické farnosti 
Vlčnov do doložení vyúčtování poskytnuté dotace z 
rozpočtu obce v roce 2017

Hlasování č. 4
pro        -11-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -1- (Zemek J.)
Usnesení bylo schváleno

poskytnutí dotace z rozpočtu obce MS Dřínek Vlčnov (160/18)
Předkladatel Finanční výbor

Rozprava: 
Marcel Solík – fnanční výbor
Vladimíra Kvasničková – proč snížila komise o 20% dotace?
Petr Zemek – částka byla snížena z důvodu nesrovnalostí z loňského roku – zaúčtován alkohol
Dušan Mikulec – alkohol byl, dle vyjádření zástupce žadatele,  jednou z cen na střelecké soutěži
Starosta – poníženo na 55.000, důvody?
Mgr. Milan Kvasnička – rozdílné posuzování, princip zájmového sdružení má jinou funkci podpory než TJ, které se stará o 
mládež
Jan Pijáček – podpora TJ je nejvyšší, investice do provozu, investice do zařízení, nelze předpokládat, že by myslivci založili 
kroužek pro děti, aby dohnali TJ
Vladimíra Kvasničková – navrhuje 70.000,- Kč
Starosta – navrhuje 65.000,- Kč
Mgr. Milan Kvasnička – navrhuje 60.000,- Kč
Petr Zemek – buď budeme podporovat investiční práce nebo práce s dětma, chata je oproti stadionu nesrovnatelná
Vladimíra Kvasničková – charakterizováno jako oprava budovy = neinvestice
První se bude hlasovat o návrhu, který předložil Finanční výbor, částka 60.000,- Kč

Z-183/19/1418
ze dne

10.05.2018

Zastupitelstvo obce Vlčnov
podle § 85 písm. c) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích 
na základě doporučení Finančního výboru 
I.rozhodlo
poskytnout, neinvestiční dotaci Myslivecké sdružení 
Dřínek Vlčnov z.s., se sídlem Vlčnov č.p. 237, IČ 
62832816 ve výši 60.000,- Kč na „Třetí etapa opravy 
myslivecké chaty“
II. pověřuje
starostu obce uzavřením veřejnoprávní smlouvy a 
souvisejícími úkony

Hlasování č. 6
pro        -8-
proti      -0-
nehlasoval -0-
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zdržel se  -0- (Zemek J., Matušík, Mikulec, Kvasničková)
Usnesení bylo schváleno

poskytnutí dotace z rozpočtu obce TJ Vlčnov (233/18)
Předkladatel Finanční výbor

Rozprava: 

Z-184/19/1418
ze dne

10.05.2018

Zastupitelstvo obce Vlčnov
podle § 85 písm. c) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích 
na základě doporučení Finančního výboru 
I.rozhodlo
poskytnout, neinvestiční dotaci Tělovýchovná jednota 
Vlčnov z.s., se sídlem Vlčnov č.p. 1250, IČ 46254226 ve 
výši 500.000,- Kč na projekt „Podpora sportovní činnosti“
II. pověřuje
starostu obce uzavřením veřejnoprávní smlouvy a 
souvisejícími úkony

Hlasování č. 7
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0-
Usnesení bylo schváleno

rozpočtová opatření prováděná Radou obce 

Předkladatel rada obce

Rozprava: 

Z-185/19/1418
ze dne

10.05.2018

Zastupitelstvo obce Vlčnov
podle § 84 odst. 1 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích
I.zrušuje 
usnesení č. Z-021/02/10.14 ze dne 17.12.2010 
II. pověřuje 
Radu obce Vlčnov k provádění rozpočtových opatření obce
dle ustanovení § 102 odst. 2 písm. a) věta druhá, zákona
o obcích,
III. stanovuje     
rozsah oprávnění ve výši příjmů do 1.000.000,- Kč a ve 
výši výdajů do 500.000,- Kč.

Hlasování č. 8
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0-
Usnesení bylo schváleno

Závěrečný účet obce Vlčnov za rok 2017
Předkladatel starosta a účetní obce
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Rozprava: 

Z-186/19/1418
ze dne

10.05.2018

Zastupitelstvo obce Vlčnov
podle § 43 a § 84 odst. 2 písm. b) zák. č. 128/2000 Sb., 
o obcích 
projednalo a schvaluje
závěrečný účet obce Vlčnov za rok 2017 s výsledkem bez 
výhrad 

Hlasování č. 9
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0-
Usnesení bylo schváleno

Účetní závěrka za rok 2017
Předkladatel starosta a účetní obce

Rozprava: 

Z-187/19/1418
ze dne

10.05.2018

Zastupitelstvo obce Vlčnov
podle § 84 odst. 2 písm. b) zák. č. 128/2000 Sb., o 
obcích 
schvaluje
účetní závěrku obce Vlčnov sestavenou k 31.12.2017 

Hlasování č. 10
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0-
Usnesení bylo schváleno

Rozpočtové opatření obce
Rozprava: 

Z-188/19/1418
ze dne

10.05.2018

Zastupitelstvo obce Vlčnov 
provádí rozpočtové opatření č. 6/2018 následovně:
Příjmy CZK

Pol.

0

Celkem příjmy navýšení 0

Výdaje

Par.

1037 Neinvestiční transfer Mysliveckému sdružení Vlčnov 60000

3419 Neinvestiční transfer TJ Vlčnov 500000

6310 Úroky z úvěru 100000

Celkem výdaje navýšení 660000

Financování 660000
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Hlasování č. 11
pro        -12-
proti      -0-
nehlasoval -0-
zdržel se  -0-
Usnesení bylo schváleno

Zastupitelstvo obce bylo seznámeno a vzalo na vědomí:

- Zprávu starosty a místostarostky obce o realizovaných investičních 
akcích 

- 4. 5. 2018 – přebírání koupaliště, probíhají opravy, dokončovací 
práce přes potok, kde bude hlavní vstup, 

- 31. 5. 2018 - kolaudace stavební části koupaliště

- Cena vstupného na koupaliště? Jednotné vstupné 50,- Kč plné, 
poloviční 25,- Kč, permanentka na 5 vstupů?

- Zahájeny stavební práce na ulici Hranička

- Zahájeny práce II. Etapy revitalizace dolní chaloupky

- Oprava hlavní silnice směr na Veletiny

- Oprava silnice u Sokolovny

- Skládka suti – parkovací místo ke koupališti, parkoviště na JK

- Vodoteč na Panském

- Skládka stavební suti na „západě“

- Turnaj v tenise v Korytné – Olympiáda VS

- 14. 7. Olympiáda VS – střelba na holuby

- Přípravy na JK

- Reklamace mrazových prasklin na ulici Záhumní

- 4 plavčíci na koupališti

- Zatrubnění Pusté, kamerové zkoušky, kanalizace ve velmi špatném 
stavu, generální oprava kanalizace

- Kiosek na koupališti – pronájem nebo do správy obce?

Diskuse
Příspěvky a dotazy občanů a zastupitelů obce, s příspěvky vystoupili:
Jan Pijáček – požádá ředitele ZOO Lešná – permanentky na koupaliště
Petr Zemek - Příjezdová cesta na skládku stavební suti?
Starosta – bezplatné věcné břemeno.
Jiří Zemek – stará lípa
Místostarostka - Agentura ochrany přírody a krajiny 
Jiří Zemek – cesta na Panském?
Místostarostka -  příští týden se bude štěpkovat
Zemek Petr – trail u Jericha, 3,5 km trailu, 2,5 km sjezdové, problém
s kořenovým systémem jasanu, vysychání lesa
Josef Bařina – údržba komunikací
Josef Bařina – proč je modré obrovnání na koupališti, v obci nejsou
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restaurace, není kam chodit
Starosta – restaurace na Magicu
Starosta – muzeum odznaků
Vladimíra Kvasničková – stížnosti písemnou formou, je nutné uklízet
silnice až před jízdou králů?
Místostarostka  –  hlavní  silnice  jsou  krajské  komunikace,  my
zajišťujeme úklid komunikací ve vlastnictví obce
Vladimíra Kvasničková – kritika lidí, že není kam jít na večeři, na
oslavu....
Vít Kašpařík – co se děje s chodníkem naproti školy v parku?
Místostarostka – mlatový chodník
Mgr. Michal Slinták – amfiteátr vs. Stadion na jízdě králů, ať přijde
ředitelka KSK na zasedání ZO v srpnu
Jan Pijáček – zájem o JK neupadá, 4500 – 5000 lidí v neděli, nejvíc
ovlivňuje JK počasí 
Marcel Solík – hlavní program na amfiteátru v neděli není dobrý
Jan Pijáček – nepočítalo se, že v amfiteátru bude závěrečný program
na JK
Mgr. Milan Kvasnička – termín otevření koupaliště?
Starosta – v červnu
Mgr. Milan Kvasnička – Cyklostezka?

Závěr
Starosta  obce  poděkoval  přítomným  za  účast  na  zasedání
Zastupitelstva obce Vlčnov a zasedání ukončil v 19.20 hodin.

Přílohy:
1. Prezenční listina;
2. Přehled hlasování;
3. Zpráva Finančního výboru ze dne 4.5.2018

Podpisové doložky : 

Veronika Hrubcová - 
zapisovatel

podpis ..................

Ověřovatelé

podpis ..................

podpis ..................

Jiří Matušík - starosta podpis ..................
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